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北京市朝阳区高三年级第二学期质量检测二

英语参考答案 2023.5

第一部分 知识运用（共两节，30分）

第一节（共 10小题；每小题 1.5分，共 15分）

1．B 2．A 3．C 4．D 5．B

6．A 7．C 8．B 9．C 10. D

第二节（共 10小题；每小题 1.5分，共 15分）

11. between 12. has gained 13. joining 14. shows 15. surprising

16. where 17. to accomplish 18. was admitted 19. planned 20. which

第二部分 阅读理解（共两节，38分）

第一节（共 14小题；每小题 2分，共 28分）

21．A 22．D 23．D 24．B 25．A

26．B 27．C 28．D 29．B 30．A

31．C 32．B 33．C 34．A

第二节（共 5小题；每小题 2分，共 10分）

35．A 36．E 37．C 38．B 39．D

第三部分 书面表达（共两节，32分）

第一节（共4小题；第40、41题各2分，第42题3分，第43题5分，共12分）

40. Amental illness of soldiers continually thinking about their homeland and longing for return.

41. They have found that time travel to the past and into the future both bring benefits to us.

42.  Memory skills can bring us into the future, so we should imagine a negative end result to

drive us into action when procrastinating.
We should use a positive end result to drive us into action when procrastinating.

43. (1) I often imagine myself attending my ideal university in September 2023 to cheer myself up.

Picturing myself wandering on the campus and enjoying the harvest in the golden autumn can

give me the motivation to overcome nervousness and stress at present with an optimistic

attitude and in full gear.

(2) I recall the time of winning the first prize in a speech contest two years ago. Standing on the

stage reaching out for the prize, I was filled with pride. This experience serves as a constant

source of encouragement and confidence for me to keep working hard to improve myself.

（请根据学生答题情况酌情给分）



2

第二节（20分）

Dear Jim,
Thank you for your recommendation of the English novel The Old Man and the Sea.
Having finished reading, I’ve harvested a lot. The tough man who fights against the big fish and

sharks alone in the sea inspires me to brave frustrations in my life. And I have learned that we should
stick to our dreams no matter what hardships we may encounter.

The book unfolds a new world to me. Thus, I make a plan for further reading. English novels
enlightening my mind will be included in my reading list. I intend to read one book a month. While
reading, I will take down my understanding in time to gain more beyond the lines.

I would appreciate it if you could give me more recommendations.
Yours,
Li Hua



专注北京高中升学

咨询热线：010-5751 5980官方微信公众号：bjgkzx

官方网站：www.gaokzx.com 微信客服：gaokzx2018

关于我们

北京高考在线创办于 2014 年，隶属于北京太星网络科技有限公司，是北京地区极具影

响力的中学升学服务平台。主营业务涵盖：北京新高考、高中生涯规划、志愿填报、强基计

划、综合评价招生和学科竞赛等。

北京高考在线旗下拥有网站门户、微信公众平台等全媒体矩阵生态平台。平台活跃用户

40W+，网站年度流量数千万量级。用户群体立足于北京，辐射全国 31 省市。

北京高考在线平台一直秉承‘’精益求精、专业严谨‘’的建设理念，不断探索“K12

教育+互联网+大数据”的运营模式，尝试基于大数据理论为广大中学和家长提供新鲜的高

考资讯、专业的高考政策解读、科学的升学规划等，为广大高校、中学和教科研单位提供“衔

接和桥梁纽带”作用。

平台自创办以来，为众多重点大学发现和推荐优秀生源，和北京近百所中学达成合作关

系，累计举办线上线下升学公益讲座数百场，帮助数十万考生顺利通过考入理想大学，在家

长、考生、中学和社会各界具有广泛的口碑影响力

未来，北京高考在线平台将立足于北京新高考改革，基于对北京高考政策研究及北京高

校资源优势，更好的服务全国高中家长和学生。

http://www.gaokzx.com
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